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De warmte van morgen.

De warmte van morgen.

De warmte van morgen.

            

De 1 mm dunne elektrische  
infrarood vloerverwarming die 

een heel huis duurzaam verwarmt! 

Bel voor een afspraak of meer informatie naar 038 - 8521857 of kijk op www.speedheat.nl

ZWOLLE

• Geschikt voor renovatie en nieuwbouw

• Uitstekend duurzaam alternatief voor gas

• Ideaal i.c.m. zonnepanelen

• Elke ruimte afzonderlijk te bedienen

• Toepasbaar onder elke vloer

• Compleet inclusief advies en installatie

Veerman
Makelaardij

VRAAG NU UW GRATIS

WAARDEBEPALING AAN

Uw Stadshagenmakelaar
www.veermanmakelaardij.nl

Bedrijven in actie
door Erica Turmel-Donker

‘Ik maak babymusthaves en meer’
Door Erica Turmel-Donker 

Iedere maand staat er in deze rubriek 
een ondernemer uit Stadshagen cen-
traal. Deze keer is dat Joyce Kooijker-van 
Schuylenburg van Studio Stof&Draad. 

Wat biedt jouw bedrijf?
‘Ik maak artikelen voor de babyuitzet, 
kraamcadeaus en meer. Ik richt me op 
mensen die een baby verwachten en men-
sen die een kraamcadeautje nodig heb-
ben en op zoek zijn naar iets origineels 
en handgemaakts. Ik lever vooral maat-
werk en heb maar een beperkt aantal ar-
tikelen op voorraad.’

‘Je kunt via mijn webshop producten 
bestellen. Ik bied daar een selectie aan 
stoffen en kleuren aan waar je uit kunt 
kiezen en mee kunt combineren. Wil je 
iets anders, dan kun je contact met me 
opnemen voor overleg.’

Wat kenmerkt jou als ondernemer?
‘Ik ben enthousiast, heel precies en at-
tent. Ik werk alles met de hand af, want 
ik vind het belangrijk om het werk netjes 
af te leveren. Ook wil ik dat bestellingen 
een feestje zijn om uit te pakken, dus 
zorg ik voor een mooie verpakking en leu-
ke attenties erbij. Het zorgt voor instant 
blijheid en daar wordt heel enthousiast 
op gereageerd.’

Wat is jouw drive?
‘Ik wil graag mooie dingen maken die 
mensen graag aanschaffen. Mensen blij 
maken met mooie en handige dingen voor 
de baby.’ 

Hoe ben je in dit vak gerold?
Toen mijn oudste (8) baby was, hoorde 
ik dat het naaien van babybroekjes heel 
makkelijk was. Dit ben ik toen een keer 
gaan proberen op de naaimachine van 
mijn schoonmoeder en het viel me heel 
erg mee, dus ben ik voor een naaimachi-
ne gaan sparen. Zes jaar geleden kocht 
ik mijn eerste naaimachine en ging ik 
kleding op maat maken voor mijn kin-
deren, omdat zij in de standaard kleding 
niet passen doordat ze alle drie heel smal 
zijn. Ik ben een hele tijd patroontester 
geweest voor kledingontwerpers, wat 
heel leerzaam was. Ik leerde allerlei truc-
jes en ging er beter door naaien. Uitein-
delijk verkocht ik ook weleens op maat 
gemaakte kinderkleding en zo is Studio 
Stof&Draad ontstaan. 
Na de geboorte van onze derde dochter 
en een verhuizing wilde ik meer met mijn 
naaiwerk gaan doen. Ik zag mezelf geen 
hele dagen babybroekjes naaien, dus ben 
ik overgegaan op spullen voor de baby-
uitzet. Hier had ik immers ook patronen 
voor gemaakt toen ik zwanger was van 
mijn jongste dochter. Dat heeft zich lang-
zaam zo uitgebreid en sinds 10 februari 
van dit jaar sta ik officieel ingeschreven 
bij de Kamer van Koophandel.’

Hoe onderscheid jij je van vakgenoten?
‘Ik houd enorm van kleur. Dat zie je 
overal in terug en bij mij vind je dan ook 
weinig neutrale prints in mijn aanbod. Ik 
blijf hierin echt bij mezelf, ook qua keuze 
van stoffen, al kun je wel altijd vragen 
om andere stoffen. Ik werk precies, zorg 
voor een nette afwerking en het moet 

goed passen, zoals bijvoorbeeld een hoes 
voor het aankleedkussen of een Stokke 
Newbornset. Iets komt bij mij ook pas in 
de winkel als ik zelf 100% tevreden ben. 
Daarnaast ben ik persoonlijk: ik vertel 
graag dingen over mezelf, zodat mensen 
mij leren kennen en geen zaken doen met 
een bedrijf, maar met een mens.’

Welke waarde vind je belangrijk?
‘Alles moet 100% katoen zijn. Baby’s 
kunnen moeilijk hun temperatuur regu-
leren. Met stoffen waar een percentage 
polyester in zit is dit lastiger, omdat het 
synthetisch en minder ademend is. Daar-
naast werk ik zo duurzaam mogelijk met 
de materialen. Zo gebruik ik reststukken 
voor scrunchies en wasbare snoetenpoet-
sers en wat overblijft kan naar scholen 
of het kinderdagverblijf om mee te knut-
selen. Ook hergebruik ik dozen voor het 
verzenden van producten naar mijn klan-
ten.’

Waar sta jij over vijf jaar?
‘Ik hoop dat ik het dan lekker druk heb 
met bestellingen. En wie weet heb ik 
dan hulp nodig bij het naaien, al zie ik 
dat nog niet heel snel gebeuren. Ik hoop 
vooral dat mijn naamsbekendheid dan 
flink gestegen is.’

Hoe bevalt wonen en leven in Stadsha-
gen?
‘We wonen nu twee jaar in Stadshagen, na 
jaren in Westenholte gewoond te hebben. 
We wonen in Breezicht aan een wadi. Dat 
zorgt voor extra speelruimte voor onze 
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Meer informatie: 
www.studiostofendraad.nl en 
@studiostofendraad op Facebook en Instagram

kinderen. Het is een rustige straat, waar 
veel kinderen wonen, dus ze kunnen vei-
lig buiten spelen. Doordat lage schuttin-
gen achter aan de tuin verplicht zijn, is 
er vrij uitzicht, wat ons het gevoel van 
ruimte geeft en een vakantiehuisgevoel. 
We wonen vlak bij de Milligerplas, win-
kels, de school en sportvoorzieningen. 
Het is heel fijn wonen hier.’ 


